
Kort referat af bestyrelsesmøde i Region Sjælland 
Torsdag d. 18. august 2016, 

Bordet rundt Bestyrelsen har deltaget enkeltvis eller flere sammen  i sommerens 
arrangementer: 
Bjerringbro til spil, Midsommerstævne i Køge museumshave, 
faneindvielse i Køge Kirke på Valdemarsdag, Landstævne i Assens, 
Havnedans i Skælskør og i Roskilde, Spillemandsstævne i Smyge 
(Sverige) og i Roskilde, dans og spil i Andelslandsbyen Nyvang. 

Tivoli 
 

En rigtig fin dag i Tivoli med stor og god deltagelse af dansere og 
musikere fra Region Sj. - Vi modtager meget gerne billeder derfra!! 

Midsommerstævne 
 

Midsommerstævnet var en lidt ”tam” dag med kun 2 kvadriller dansere 
og 5 spillemænd: Der var få besøgende mest til den nyanlagte 
legeplads i museumshaven. 

Andelslandsbyen 
Nyvang 

En rigtig god dag i Nyvang med med rigtig mange dansere og 
spillemænd i alt 145 deltagere. 
Nyvang var samtidig godt besøgt, der kom 800 gæster. 

Landsstævne 2016 
 i Assens 

Alle var enige om at det var et godt landsstævne. Alt var indenfor en 
rimelig kort gåafstand, og en flot ”skovpavillon”, som vi gerne ville have 
med hjem. Fra region Sjælland deltog hele 9 kvadriller i  
regionsopvisning og mange spillemænd. -  Flot. 

Møde med regionens 
foreninger 

Bestyrelsen vil meget gerne møde regionens foreninger for at tale om 
plan 2017 og 2018. 
Der vil blive arrangeret i alt 4 møder på forskellige dage og forskellige 
steder i regionen, så alle forhåbentligt har nemt ved at deltage i et af 
disse. 
Følgende ønskes drøftet: 
1. Plan 2017 og 2018 
- Nye aktiviteter, så medlemmerne bliver lidt længere 
- Nye aktiviteter for at tiltrække nye medlemmer 
- Er der aktiviteter, der skal slettes? 
2. Hvordan kan vi sammen sørge for at foreninger med få medlemmer 
kan fortsætte så længe som muligt? Samarbejde på tværs af foreninger 
– gode eksempler er Hundested, Stevns og Trykkevælde – Kender I 
andre?? 
3. Dansemaraton på KØST 17 
4. Kommunikation – hvordan bruger vi hjemmeside og nyhedsbreve 
bedre? 
5. Eventuelt 

Region Sjællands 
Hjemmeside 

Der er stor ros fra bestyrelsen til Susanne for en rigtig god hjemmeside. 
Bestyrelsen vil meget have, at den kan sikre en god kommunikation 
imellem medlemmer, foreninger, region og styrelse. Hvad skal der til for 
at det sker??!! Dette punkt tages med til møde med foreningerne. 

Dansemaraton 
KØST 17 

Hanne Troen fortalte dansemaraton til KØST17. 
Ideen er at få danset og spillet så mange af alle vores danse som muligt 
i løbet af landsstævnet KØST17. Vi håber, at alle har lyst til at være 
med, og at det bliver rigtig sjovt for både dansere og musikere. 

 


